
 

 

 

Fråga till kommunalråd Hans 

Lindberg (S) angående eldragning 

till husvagnslägret Baggböle med 

ett tjugotal barn. 

 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2015-11-30 

Vänsterpartiet läste i media om att det vid Lennart Holmlunds besök på 

husvagnslägret vid Baggböle fördes samtal om möjligheter till eldragning 

till lägret. Vi inom Vänsterpartiet och många med oss blev positivt 

överraskade av den händelseutvecklingen och av den goda vilja detta 

visade. (V)i tänkte då alldeles särskilt på barnens situation men också för 

övriga i lägret när kylan blir allt bistrare och riskerna med gasol ökar. 

I tisdags den 24 november på kommunstyrelsens arbetsutskott ställde V 

frågan om denna omtalade eldragning på Baggböle. Kommunalrådet 

svarade att det från kommunens sida inte varit aktuellt med någon 

eldragning, utan att det är kyrkorna som sett över den möjligheten. 

Diskussionerna som förts med kommunen var möjligheten att söka 

föreningsbidrag för de kostnaderna. I andra mediala forum framträder 

dock bilden av att eldragningen skulle vara ett kommunalt initiativ 

utifrån Holmlunds ”bot och bättring”-besök i lägret.  

Fråga:  

Vad gäller avseende kommunens roll i diskussionen kring och 

förverkligandet av eldragning till husvagnslägret på Baggböle?  

 

Ulrika Edman 

Vänsterpartiet
 

 


